



URSI Resolution passed at the Prague GA, 28 August – 5 September 1990

U.15. ad hoc Group on Environmental Consequences of Nuclear War

The URSI Council,

noting that the scientific findings of the SCOPE-ENUWAR Project, to which the URSI ad hoc Group has contributed with a "Factual Statement on Nuclear Electromagnetic Pulse and Associated Effects", have influenced the discussions among nuclear weapon nations, and that the scientific findings were also brought to the attention of the United Nations;

considering that the ad hoc Group might still have a role to play in the future;

resolves to maintain the ad hoc Group on Environmental Consequences of Nuclear War for the next triennium, with the following membership :

Chairman : M. Wik (Sweden)
Members : W. Graf (U.S.A.)
 D. Hansen (Switzerland)
 J. Shiloh (Israel).

Groupe ad hoc sur les conséquences d'une guerre nucléaire pour l'environnement

Le Conseil de l'URSI,

notant que les conclusions scientifiques du projet SCOPE-ENUWAR, pour lequel le Groupe ad hoc de l'URSI a préparé une "Déclaration de fait sur l'impulsion électromagnétique nucléaire et ses retombées", ont influencé les discussions des nations possédant des armes nucléaires, et ont été portées à l'attention de l'Organisation des Nations Unies;

considérant que ce Groupe pourrait encore être appelé à jouer un certain rôle dans l'avenir;

décide de maintenir le Groupe ad hoc sur les conséquences d'une guerre nucléaire pour l'environnement, composé des membres suivants :

Président : M. Wik (Suède)
Membres : W. Graf (EUA)
 D. Hansen (Suisse)
 J. Shiloh (Israël).